
Referat af bestyrelsesmøde d. 3. august 2017  
Til stede er Mie, Annette, Simon, Thomas, Karl Åge og Karen 

 
Fra formanden  
 

• Hvordan går det med de opgaver vi forskellige har fået i bestyrelsen fællesarbejde, havesalg, 
regnskab osv.?  
Vi opdaterer hinanden med de forskellige opgaver og hjælper hinanden I det omfang der er brug 
for det.  
 

• Skal bestyrelsen udvides til 7 medlemmer? 
Arbejdsbyrden bliver mindre for de enkelte medlemmer og posterne bliver nemmere at 
overskue hvis bestyrelsen bliver større.  

 
• Der er sendt opsigelse og rykkere ud til havelejere der ikke har betalt haveleje.  

 
• Præmiefesten d. 30/9 – festudvalget er godt I gang.  Hvem klarer hvilke opgaver?   

Karen tager billeder under festen og ringer og bestiller blomster. Karl Åge henter blomster.   
 

• Vi skal have en gennemgang af ordenreglerne da de ikke er blevet opdateret ud fra beslutninger 
på GF de sidste par år.     

 
• Vurderingsudvalget skal have hjælp til opmåling I forbindelse med vurdering og salg.  

Vi starter på oplæring.   
 

• Storskraldshuset trænger til at få skiftet nogle brædder.  
Vi er ved at undersøge løsninger.  

 
• Hjertestarter - skal den flyttes ud?  

Den skal flyttes ud. Vi sætter gang i sagen. 
 
Fra kassereren  
 

• Regnskabsstatus 
Simon viser status på regnskab.  
 

• Drev 
Simon opdaterer os om drev 
 

• Evt.  
 
Næste møde er den: den 7.9.17  


